

Title (en)
Microphone support.

Title (de)
Mikrofonhalterung.

Title (fr)
Support pour microphone.

Publication
EP 0236788 A2 19870916 (DE)

Application
EP 87102132 A 19870214

Priority

- CH 101286 A 19860312
- CH 329986 A 19860818

Abstract (en)
The support (2) consists of a U-shaped clamp strap. A carrier (4) carrying the microphone (5) is displaceably supported on the curved part (3) of the clamp strap (2). The direction of the axis (7) of the microphone (5) on which the latter has its highest sensitivity can be adjusted for the sound source by displacing the microphone carrier (4) along the curved part (3) of the strap. The extremely simple microphone support which can be produced inexpensively enables the direction of highest sensitivity to be accurately adjusted for the sound source independently of the position of the object on which the support is mounted, which is essential for transmission without feedback especially in the case of free intercommunication. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Halterung (2) besteht aus einem U-förmigen Klemmbügel. Ein das Mikrofon (5) tragender Träger (4) ist verschiebbar am gekrümmten Teil (3) des Klemmbügels (2) gelagert. Die Achserichtung (7) des Mikrofons (5), in der dieses seine grösste Empfindlichkeit hat, lässt sich auf die Schallquelle einstellen, indem man den Mikrofonträger (4) längs des gekrümmten Bügelteils (3) verschiebt. Die äusserst einfache, preiswert herstellbare Mikrofonhalterung ermöglicht eine genaue Einstellung der Richtung grösster Empfindlichkeit auf die Schallquelle, unabhängig von der Lage des Gegenstands, an dem die Halterung befestigt wird, was vor allem beim freien Gegensprechen für eine rückkopplungsfreie Übertragung wesentlich ist.

IPC 1-7
H04R 1/08

IPC 8 full level
H04R 1/08 (2006.01)

CPC (source: EP)
H04R 1/08 (2013.01)

Cited by
EP2822292A1; GB2264839A; EP0660639A1; FR2714563A1; AU686678B2; DE19926686C2; GB2235607A; GB2235607B; GB2235851A

Designated contracting state (EPC)
AT CH DE FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0236788 A2 19870916; EP 0236788 A3 19890104; EP 0236788 B1 19920902; DE 3781434 D1 19921008

DOCDB simple family (application)
EP 87102132 A 19870214; DE 3781434 T 19870214